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ANTIKRIST på vej ind i kirken

Det er sørgeligt, at der nu også i Danmark arbejdes på at få indført vielser af 
homoseksuelle i kirken. Det er sørgeligt, at vi bevæger os så langt væk fra den 
allerførste kirke, som Jesus Kristus grundlagde for næsten 2000 år siden. 
   Den alvorlige udvikling, som vi ser i kristenheden over næsten hele verden, 
er forudsagt mange steder i Bibelen: Der skal ske et stort frafald, og vi bliver 
lunkne i kærligheden til Gud og vor næste. Det er Antikrist, som er på vej, og 
som allerede nu arbejder på at ødelægge mennesker og prøver at besejre Jesu 
Kristi Kirke. Nu arbejder han også inde i kirken, og  han vil ophæve det daglige 
offer og opstille ødelæggelsens vederstyggelighed (læs Matthæus kap. 24 og 
Daniels Bog kap. 12) og sætte sig op imod Gud selv. Én af 
vederstyggelighederne er, at præster, som skulle tjene Gud og holde sig til 
Hans Ord, nu begynder at ægtevie mennesker af samme køn og velsigne 
homoseksuelt samliv. I seks tusinde år har det været helt utænkeligt! Læs 
f.eks. Romerbrevet kap. 1 fra vers 18 om en udvikling væk fra Gud.
   Jeg mener ikke, at vi skal genere eller straffe de homoseksuelle for deres 
måde at leve på - det hørte den gamle pagt til. I det nye testamente har vi 
tilgivelse. Men ikke tilladelse! Og slet ikke velsignelse!    
   Vi er rigtig mange, som melder os ud af Folkekirken i protest, hvis det 
kommer så vidt. Tilhængerne af denne nye udvikling tror dog ikke på det. De 
griner ad vore trusler og siger, at vi finder os såmænd nok i udviklingen denne 
gang også, for da vi fik kvindelige præster, blev de fleste jo alligevel i 
Folkekirken. Men jeg vil gerne opfordre ALLE oprigtige kristne, som ikke vil 
have kirken ændret til at passe ind i tidsånden og det "politisk korrekte", til at 
melde klart ud, at homovielser ikke skal tillades i kirken. 
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